
 

Augustenborg Skole 

Skolebestyrelsen - Dagsorden og referat 
 

Dato: 25. marts 2025 kl. 16.30-19.00  

Deltagere:  Bestyrelsen  

Fraværende: Nanna, Torben, Nicolai, Susanne og Nikolaj 

 

 

Dagsordenspunkt Referat 

Kort nyt fra 
- Eleverne 
- Personalet 
- Formanden, bl.a. fra FRO 

Eleverne har været til millionpulje i Sønderborg. Forhandlinger er stadig i gang og de skal i 
byrådssalen igen d. 27 marts. 
 
Vi er i gang med en proces, hvor der arbejdes med skolens kerneopgave. Personalet vil også 
gerne have bestyrelsen med i dialogen om kerneopgaven. 
Der arbejdes med skoleplanen, der beskriver hvordan lærernes arbejdstid forvaltes. 
 
Formanden: Der var rundvisning fra forældre til kommende børn fra Fynshav. Der var mange 
gode snakke. 
 
 

Flagregler - Beslutningssag 
- Skolen har fået nye flagstang – og vi vil gerne vedtage et sæt 

flagregler. Jesper medbringer forslag  

Der er ikke umiddelbart ikke flagregler på offentlig institutioner.   
Der blev drøftet at der flages kun på skoledage 
 
Der hejses flag ved festlige lejligheder på skoledage og andre særlig lejligheder.  
 

Skolens hjemmeside - Drøftelsessag 
Hjemmesiden gennemgås v. Lena 

- Hvordan kan hjemmesiden være med til at afspejle skolen, dens 
profil og værdier? 

- Er indholdet fyldestgørende – mangler der oplysning 
- Hvordan er det tydeligt, hvad forældre og elever kan forvente af 

skolen 
- Hvordan er det tydeligt, hvad der forventes af forældre og 

elever 

Siden blev gennemgået og Lena ser på at tilføje rettelser. Enkelte punkter skal drøftes i 
bestyrelsen inden de kommer online igen. 

Planlægning af kommende skoleår – Orienteringssag v. ledelsen 
- Timefordelingsplan - MED kommunal tysk 

 



 

Augustenborg Skole 

Skolebestyrelsen - Dagsorden og referat 
- Elevtal i 2025-2026 og fremad 
- Ændring i SFO åbningstid som følge af timetal i 

børnehaveklassen 

Tysk skal prioriteres og Gudrun fremlægger, hvor timerne skal tages fra. Bestyrelsen 
godkender.  
 
SFO udvides med en time, således at den åbner kl.  11.55 for 0. klasse 
 
 

Masterplan – Orientering og drøftelse 
- Udearealer 
- Flytning 

Gudrun viser oversigtstegninger for den nye masterplan 
 
SB søger fond til basket-bane i projektet 
 
 
SFO flytter i uge 22.  
 

  

Punkter til kommende møder 
Kommende punkter: 
- Gennemgang af spørgsmål til National Trivsel 
- Drøftelser af ønsker til en evt. ny kommunikationsstrategi 
- Hvordan vi udbreder vi den gode historie om skolen  
- Engineering i skolen – rundtur med Tommy i naturfagslokaler 

(udskyde til vinter 2025) 
- Mobiler?? 
- Tage billede af bestyrelsen 
 

 

 


